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 Protokół Nr LXII/2022 

z sesji Rady Miasta Ostrołęki 

z dnia 26 maja 2022 roku 
 

 

Sesja odbyła się w dniu 26 maja 2022 roku o godz. 10.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta 

Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter). Lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Na posiedzeniu w dniu 26 maja 2022 r. podjęto następujące uchwały: 

 
Uchwała nr 577/LXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie 

odstąpienia od obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu, 

 
Uchwała nr 578/LXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu „Osiedle Centrum II” w Ostrołęce, 

 

Uchwała nr 579/LXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Wilcza 3” w Ostrołęce, 

 

Uchwała nr 580/LXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie 

ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Ostrołęce oraz maksymalnej 

opłaty za wyżywienie, 

 

Uchwała nr 581/LXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Miasta, 

 

Uchwała nr 582/LX/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 2022 roku w sprawie 

nawiązania współpracy partnerskiej między Miastem Ostrołęka (Rzeczpospolita Polska)  

a Miastem Sokal (Ukraina), 

 

Uchwała nr 583/LXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2042, 

 

Uchwała nr 584/LXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2022 rok, 

 

Uchwała nr 585/LXII/2022 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 26 maja 2022 2022 roku w sprawie 

rozpatrzenia skargi. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył LXII sesję Rady Miasta. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali i tych, którzy oglądają dzisiejszą transmisję sesji. 

Stwierdził, że na dzisiejszej sesji obecnych jest 18 radnych wobec tego można podejmować 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Szanowni Państwo, spotykamy się dzisiaj 

w dniu szczególnym dla Ostrołęczan, obchodzimy 191 rocznicę bitwy pod Ostrołęką stoczoną 
26 maja 1831 roku. W imieniu Pani Marii Samsel, Dyrektor Muzeum Kultury Kurpiowskiej  

w Ostrołęce zapraszam do udziału w uroczystościach zorganizowanych z tej okazji. Dzisiaj  

o godzinie 15.00 na fortach Bema w krypcie pomnika mauzoleum zostanie oddany hołd 
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powstańcom poprzez złożenie kwiatów pod sarkofagiem gdzie spoczywają prochy bohaterów. 

Następnie zostanie odprawiona msza święta w intencji poległych. Przed kolejnym punktem 

wyborem sekretarza obrad poproszę o zabranie głosu Pana Wiesława Kędzierskiego, 

Przewodniczącego Rady Seniorów. 

Przewodniczącego Rady Seniorów Wiesław Kędzierski:  Proszę Państwa, chciałbym 

Państwa zaprosić, bo po raz pierwszy w Ostrołęce robimy Senioradę na 5 czerwca  

w niedzielę przy Kupcu w Ostrołęce. Start o godzinie 13.00. To będzie pod hasłem  

„Od przedszkola do seniora”. Przedstawię Państwu harmonogram. Prowadzącym będzie Pan 

Prezydent z Przewodniczącym Rady Seniorów, Przedszkole Nr 17 w Ostrołęce, Przedszkole  

Nr 8 w Ostrołęce, Szkoła Podstawowa Nr 10 w Ostrołęce, III Liceum Ogólnokształcące  

w Ostrołęce, Zespół Kurpie, konkurs wiedzy o Ostrołęce, już mamy 50 pytań przygotowanych, 

Młodzieżowa Rada Ostrołęki, Chór Kameralny Uniwersytetu Trzeciego Wieku, Dzienny Dom 

Seniora w Czerwinie, Klub Seniora w Dzwonku, Koło Gospodyń Wiejskich Kamianka, 

Dzienny Dom Seniora w Olszewie-Borkach, spotkanie z policjantem na temat oszustów 

starszych ludzi, Klub Seniora z Troszyna, Dzienny Dom Seniora w Ostrołęce, Centrum 

Artystyczne. I będzie Kapela Kurpiowska z Lelisa, na pedałówkach będzie grać 15 panów.  

I na koniec potańcówka  od godziny 18.00. Na godzinę 14.00 mamy załatwioną grochówkę dla 

300 osób, a o godzinie 16.00 bigos dla 300 osób. Będzie zjeżdżalnia dla dzieci, kosz  

z cukierkami dla dzieci z przedszkola, woda do picia, także zapraszamy  

w imieniu Rady Seniorów wszystkich Państwa. Chciałbym podziękować, jak już jestem przy 

głosie sześciu radnych nas wspomogło finansowo i nam pomogli, za to mamy bigos  

i grochówkę, dziękuję uprzejmie. 

 

2. Wybór Sekretarza obrad.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby obowiązki sekretarza 

obrad na dzisiejszej sesji pełnił Radny Paweł Niewiadomski, który będzie czuwał nad 

prawidłowością głosowania podczas dzisiejszej sesji, gdyby zawiódł system elektroniczny, 

przeprowadzi imienne głosowania. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wybór  

na sekretarza obrad Radnego Pawła Niewiadomskiego. 

Głosowanie: 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Na sekretarza obrad został wybrany Radny Paweł Niewiadomski. 

 

3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby dyskusja w punkcie 

10 i 11 odbyła się łącznie, a głosowanie oddzielnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek, aby 

dyskusja w punktach 10 i 11 odbyła się łącznie a głosowanie oddzielnie. 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, dyskusja w punktach 10 i 11 odbędzie się łącznie a głosowanie 

oddzielnie. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że od Prezydenta Miasta 

wpłynął projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Miastem 

Ostrołęka (Rzeczpospolita Polska) a Miastem Sokal (Ukraina) z prośbą o wprowadzenie tego 
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projektu uchwały do porządku obrad dzisiejszej sesji. Zaproponował wprowadzenie tego 

projektu uchwały do rozpatrzenia, jako punkt 9A. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek, aby 

wprowadzić do porządku obrad punkt 9A. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

nawiązania współpracy partnerskiej między Miastem Ostrołęka (Rzeczpospolita Polska) a 

Miastem Sokal (Ukraina). 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, punkt 9A. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nawiązania 

współpracy partnerskiej między Miastem Ostrołęka (Rzeczpospolita Polska) a Miastem Sokal 

(Ukraina) został wprowadzony do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że w dniu 25 maja odbyło 

się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja rozpatrzyła na tym posiedzeniu 

skargę Pani B. J. z dnia 29 grudnia 2021 roku, 8 kwietnia 2022 roku oraz z dnia 9 maja 2022 

roku. Komisja wypracowała stanowiska w sprawie tych skarg i wnioskuje do Rady Miasta  

o wprowadzenie do porządku obrad ich rozpatrzenie. Zaproponował, aby wprowadzić punkt 

11A jako rozpatrzenie skarg Pani B. J. z dnia 29 grudnia 2021 roku, 8 kwietnia 2022 roku oraz 

z dnia 9 maja 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek,  

aby wprowadzić do porządku obrad punkt 11A. Rozpatrzenie skarg Pani B. J.  

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek uzyskał akceptację, punkt 11A. Rozpatrzenie skarg Pani B. J. został wprowadzony  

do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że do punktu 9 wpłynęła 

autopoprawka od Prezydenta Miasta. Zgłosił błędy redakcyjne, które pojawiły się w projekcie 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Wilcza 3”. 

Błędy polegają na tym, że przywołany w projekcie numer uchwały, to jest numer 409/LX/2021, 

jest jedna litera L za dużo. Poza tym pojawiły się takie błędy redakcyjne, że w paragrafie  

5 i 8 niepotrzebnie pojawiła się cyfra 1, a w paragrafie 11 niepoprawnie oznaczone są ustępy,  

te błędy redakcyjne zostaną poprawione w uchwałach po ich podjęciu. 

 

4. Przyjęcie protokołu z LIX i LX sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie protokół z LIX 

sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się 31 marca 2022 roku, do którego uwag nie było. 

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Protokół został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie protokół z LX 

sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się 21 kwietnia 2022 roku, do którego uwag nie było. 

Głosowanie: 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

Protokół został przyjęty. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie odstąpienia  

od obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu. 

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski: W trakcie ostatniej Komisji technicznej obradowaliśmy 

między innymi nad tym punktem, punkt dostał aprobatę naszej Komisji 8 głosów za przy braku 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się. W kwestii merytorycznej to jest taka możliwość,  
że w sytuacjach, kiedy tak jak w tym przypadku jest naniesienie, bo to jest garaż  
na nieruchomości i jest możliwość odstąpienia od formy przetargowej przy zbyciu takiej 

nieruchomości, niezbędna jest zgoda Rady Miasta, na, że tak powiem doprowadzenia takiej 

procedury do końca, żeby ona była w pełni legalna. W związku z tym mamy tutaj taki 

przypadek, że osoba na terenie dzierżawionym naniosła budynek, zrobiła to zgodnie  

ze wszystkimi pozwoleniami, tak jak usłyszeliśmy w trakcie Komisji i w związku z tym jest 

prośba o to, żeby była jakby możliwość takiego odstąpienia od przetargowej formy 

przeprowadzenia zbycia tej nieruchomości.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie odstąpienia od obowiązku zbycia nieruchomości w drodze 

przetargu. 

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu „Osiedle Centrum II” w Ostrołęce. 

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski: W tytule tego projektu uchwały mamy kwestię 
urbanistyczną i sytuację prawa lokalnego na terenie Osiedla Centrum. Ja tylko przypomnę,  
że Osiedle Centrum było objęte na początku jednym planem zagospodarowania przestrzennego. 

Ze względu na to, że struktura Osiedla Centrum się zmienia i ona w różnych częściach tego 

osiedla różnie się rozwija i po to, żeby troszeczkę usprawnić i też podzielić ten obszar  

był pomysł, żeby ten plan zagospodarowania przestrzennego podzielić na dwa. I w tej chwili 

będzie Osiedle Centrum I, Osiedle Centrum II, będą obowiązywały dwa odrębne plany 

zagospodarowania przestrzennego. Natomiast te prace wszystkie toczą się dalej tak samo jak 

przy tym pierwszym rozwiązaniu, także ta zmiana odnosi się po prostu tylko do kwestii 

podziału przy tych pracach urbanistycznych. 8 członków Komisji było za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle Centrum II”  

w Ostrołęce. 

Głosowanie: 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
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Uchwała została podjęta. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu „Wilcza 3” w Ostrołęce. 

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Przewodniczący Mariusz Mierzejewski: Proszę Państwa, tu mamy też sytuację 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Natomiast w przypadku tej zmiany jest  

to bardziej taka sytuacja powiedzmy losowa spowodowana przez różne wydarzenia. Jak 

wgłębimy się w ten temat to mamy tutaj taka sytuację, że lata temu była jakaś samowola 

budowlana, pewnie przed kilkudziesięcioma latami i jest teraz próba ze strony samorządu 

uporządkowania tej sytuacji w rejonie tej ulicy Wilczej w kwestii zapewnienia dostępu  

do nieruchomości z drogi publicznej dla wszystkich mieszkańców. A z drugiej strony  

też zamknięcie tego tematu tej samowoli budowlanej. I w związku z tym te zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego mają doprowadzić tą sprawę do końca, zamknąć, że tak 

powiem ten problem, który się ciągnął w samorządzie podejrzewam przez kilka kadencji  

i to już pewnie niejeden prezydent się zmagał z tym problemem. Iw tej sytuacji to rozwiązanie, 

które tutaj proponuje Pan Prezydent spowoduje, że powiedzmy, no będzie wilk syty i owca 

cała, bo uda się rozwiązać jakiś problem. 8 członków Komisji było za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu 

„Wilcza 3” w Ostrołęce. 

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Ostrołęce oraz maksymalnej opłaty za 

wyżywienie. 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Przewodniczący Wojciech 
Parzychowski: W myśl artykułu 58 ustawy z dnia 4 lutego 2011 roku o opiece nad dziećmi  

w wieku do trzech lat wysokość opłaty oraz opłaty, o której mowa w artykule 12 pobyt dziecka 

w żłobku lub w klubie dziecięcym utworzonym przez Jednostki Samorządu Terytorialnego albo 

dziennego opiekuna zatrudnionego przez Jednostki Samorządu Terytorialnego oraz 

maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie ustalają w drodze uchwały odpowiednio Rada 

Gminy, Rada Powiatu lub Sejmik Województwa. Obecnie stawka żywieniowa wynosi 7 złotych 

za dzień i w skład jej wchodzą koszty śniadania, obiadu z dwóch dań oraz podwieczorku. 

Proponowana minimalna kwota stawki żywieniowej, która pozwoliłaby na przygotowanie 

zróżnicowanych posiłków wynosi 10 złotych. Obowiązek zapewnienia wyżywienia w żłobkach 

wynika z artykułu 22 ustawy z dnia 4 lutego 2011 roku. W związku z tym podjęcie uchwały jest 

w pełni uzasadnione. Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie rozpatrzyła 

przedmiotowy projekt uchwały głosami 6 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się i wnioskuje o przyjęcie projektu przez Radę Miasta Ostrołęki bez poprawek. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku 

Miejskim w Ostrołęce oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie. 

Głosowanie: 
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Za – 22 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę  
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Miasta. 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Przewodniczący Wojciech 
Parzychowski: Projekt uchwały wprowadza zmiany, które mają na celu dostosowanie 

przepisów uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Ostrołęki do zmieniającej się sytuacji lokalnej społeczności 

oraz wzrostu wynagrodzeń. Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie 

rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały głosami 6 za przy braku głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się i wnioskuje o przyjęcie projektu przez Radę Miasta Ostrołęki  

bez poprawek. 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Radna Grażyna Sosnowska: Przyznaję, że ja nie jestem tak bardzo, zorientowana, jeżeli 

chodzi o wynajem w ogóle jakichkolwiek mieszkań czy lokali i gdyby Pan zechciał powiedzieć, 
nie wiem czy wszystkim, ale mi przynajmniej, jaka to kwota te 200% najniższej emerytury  

na przykład w gospodarstwie jednoosobowym. Przyznaję, że nie wiem, jaka jest najniższa 

emerytura w Polsce. Gdyby można taką drobną informację. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Najniższa emerytura w tej chwili wynosi w Polsce 1.344 zł.  

W przypadku gospodarstwa jednoosobowego to będzie zmiana ze 160%  na 200%,  

a w przypadku gospodarstwa wieloosobowego 150. Chodzi generalnie o to, że w tej chwili 

minimalna pensja jest 3.000 złotych i od stycznia wiemy, że będzie 3.410 co najmniej, więc tak 

naprawdę 2.200 minimalnego wynagrodzenia  gdzie zakładamy to jest taka granica, do której 

byśmy chcieli podpisywać umowy, tych emerytów i osoby, które mamy na najmie socjalnym. 

Rzadko kiedy jeżeli ktoś pracuje to ma minimalną z reguły są to osoby z jakąś rentą albo 

powiedzmy w trudnej sytuacji, ale nawet w takiej sytuacji no to one na papier mają te dochody 

na poziomie powiedzmy tam 1.700 – 1.800 – 1.900 złotych prawie do 2.000. Mamy kilka osób, 

które od 20 lat mieszkają powiedzmy w blokach socjalnych, to są już prawie emerytki  

i ze względu na te obostrzenia one miały zawsze umowy podpisywane na czas określony. 

Regulują te opłaty i też nie będziemy bym powiedział tak na stare lata kogoś, kto 20 lat mieszka 

w bloku socjalnym czy komunalnym wyrzucać z mieszkania, dlatego, że waloryzacja emerytur 

poszła tak mocno do przodu. Trzeba to unormować, a tą decyzję, którą Państwo podejmiecie 

pozwoli nam też na podpisywanie umów na najem socjalny powiedzmy w dłuższym czasie.  

To o to generalnie chodzi Pani Rada, więc tak zakładamy 2.140 to jest z drobnym zapasem. W 

tej chwili jedna z osób, która nam składała ten wieloletni wynajem ma średnie dochody 

miesięczne z ostatnich 3 miesięcy na poziomie 1.980 więc zakładamy, że do końca roku, jak 

Państwo podejmiecie uchwałę to z nią umowę podpiszemy. Ale jak od nowego roku wejdzie 

3.400 to jej znowu z tej minimalnej podniosą na dwa ileś więc tak już chcemy zrobić zapas  

do 2.200 żeby z przyszłym rokiem też Państwu tego nie przedstawiać. To nie jest jedyna 

zmiana, to jest ta pierwsza, o której rozmawialiśmy o podwyższeniu tego średnio miesięcznego 

dochodu na członka rodziny, to mamy komunalny, socjalny. Macie też Państwo wprowadzone 

wyższe kryterium dla osób niepełnosprawnych, bo wiemy, że oni otrzymują wyższe 

świadczenia i to też nam, że tak powiem finansowo trochę nie gra, to jest punkt  

3 wprowadzenie wyższych krajów dochodowych i tu jest 220% najniższej emerytury  

w gospodarstwie jednoosobowym i 170% w gospodarstwie wieloosobowym i to jest 

podniesienie ze 160 i 145. Powiedzmy jak ktoś ma jakiś tam poziom niepełnosprawności  

i jeździ na wózku czy ma przyznaną rentę no to rzadko, kiedy ta renta jest tam 1.400, 1.500 
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złotych w tym momencie to już na waloryzację z reguły 2.000, 2.100 czy 2.200 trochę wyżej 

jak standardowe świadczenia takie powiedzmy emerytalne, więc to też chcielibyśmy 

doprecyzować. Jak sami Państwo wiecie jednak osoby niepełnosprawne i tak mają trudno  

w życiu, więc im zostawmy taką dużą górkę, jeżeli jest jakiś lokal, który jest przyznany,  

ale moglibyśmy przyznać osobie niepełnosprawnej, to też to się odbywa oddzielnie przez 

Komisję Mieszkaniową, ale właśnie chcielibyśmy te kwestie doprecyzować. Mieliśmy też taką 
sytuację z osobami zamieszkującymi w lokalach socjalnych i komunalnych, na które był najem, 

przy czym tutaj to dotyczy tylko mieszkań socjalnych, na które był najem, na przykład była 

babcia, na którą był najem socjalny, która mieszkała na przykład z córką i z dziećmi.  

I w przypadku, gdy tragicznie zmarła babcia, no to my musieliśmy od nowa robić komisję i całe 

postępowanie, żeby córka mogła otrzymać mieszkanie. I to jest bez sensu, bo ta rodzina  

i tak tam dalej mieszka, więc jeżeli ktoś będzie w stanie udokumentować, że przez długi okres 

zamieszkiwał na stałe w tym mieszkaniu razem z tym domownikiem, a taka procedurę ma 

MOPR i Wydział ZSS, to wtedy automatycznie będziemy przedłużać ten najem socjalny na 

tych członków rodziny, którzy już tam mieszkali. Wydaje mi się, że też jest taka logika, 

przecież nie będziemy tych ludzi przeprowadzać ani najpierw ich eksmitować czy zaczynać 
wyprowadzkę, a później na nowo im przydzielać mieszkania to szkoda dokumentacji papierów 

i zachodu.  

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta.  

Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu  Rady Miasta Jakubowi Frydrykowi. 

 

9A. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej 

między Miastem Ostrołęka (Rzeczpospolita Polska) a Miastem Sokal (Ukraina).  
Sekretarz Miasta Aneta Gutowska-Grucelska: Niniejszy projekt uchwały, przepraszam,  

że tak w ostatniej chwili do Państwa wpłynął, niemniej jednak mając na uwadze sytuację, która 

się dzieje na Ukrainie i jest ona bardzo dynamiczna, chcielibyśmy, jak gdyby zatwierdzić  
tą współpracę nawiązaną już w latach ubiegłych. W 2020 roku podpisany został list intencyjny 

o współpracy między Miastem Ostrołęka a Miastem Sokal, jak gdyby ideę tej współpracy 

wyraził w umowie partnerstwa Pan Prezydent w 2021 roku w sierpniu natomiast dla ważności 

zawartej umowy i nawiązania współpracy konieczne jest jej zatwierdzenie przez obie Rady 

Miasta, czyli Miasta Sokal i Miasta Ostrołęki.  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Ze swojej strony, tylko dodam trochę takiego wstępu, może 

historycznego, ponieważ mogą Państwo nie wiedzieć, ale na Ukrainie nastąpiła zmiana  

jak to się mówi ordynacji samorządowej czy obrębów w samorządzie, miasta zamieniały  

się w powiaty, powiaty zamieniły się w miasta, reforma nastąpiła.  Miasto Sokal to jest  

to miasto, które zresztą gościliśmy już u nas. Natomiast jest to miasto, które do tej pory było 

okręgiem i współpracowało ze Starostwem Powiatowym przez ostatnie chyba 25 lat. 

Poznaliście Państwo część tych osób na przykład Pana Igora, który był u nas. I oprócz tego, że 

chcielibyśmy podtrzymywać dalej tą współpracę, którą niestety Starostwo będzie musiało 

zakończyć, bo już u nich nie będzie starostwa to jest też drugi bardziej praktyczny bym 

powiedział element podpisania tego partnerstwa. Jak Państwo wiecie, jesteśmy czy realizujemy 

w tej chwili projekt Multicentrum w ramach programu współpracy Polska – Białoruś – Ukraina 
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z miastem Masty. W związku z tym, że niewątpliwie ze względu na sytuację geopolityczną 
nastąpią trudności w realizacji tego programu, to już się dzieje i uważam też, że jest duże 

prawdopodobieństwo sytuacji, w której po prostu Białoruś zostanie wyłączona z finansowania 

tego typu projektów. Tak uważam, ze względu na sytuację, którą mamy na Ukrainie i wojnę  
z Rosją. Szukaliśmy też, czy rozglądaliśmy się wcześniej za jakimś partnerem, który 

powiedzmy znajduje się w tym okresie przygranicznym na samej Ukrainie, który jest znany,  

ma doświadczenie i z którym byśmy mogli, powiedzmy rezerwowo też podpisać umowę  
i realizować kolejne projekty w przyszłości. No idealnie sytuacja wydarzyła się może dla nas  

ta związana z Sokalem, że starostwo nie może dłużej z nim współpracować, my możemy teraz 

realizować współpracę, to chciałbym też, żeby to był nowy partner w ramach tej naszej 

współpracy transgranicznej. Oprócz tych relacji, faktu nawet samej bliskości i tego, że jest  

on dedykowany, jako partner ze strony ukraińskiej wśród grupy tych chyba tam 10 czy  

6 terenów przygranicznych. Też mają pomysły podobne jak oni, bo już rozmawialiśmy nawet 

2021 roku, że oni chcieliby u siebie zagospodarowanie terenu robić i realizować projekt  

ze środków unijnych, co idealnie się wpisuje w nasz projekt, że tak powiem zagospodarowania 

nabrzeży Narwi. Więc to też da nam możliwość o to, żebyśmy już po zakończeniu realizacji 

projektu Multicentrum mogli składać de facto nowy projekt to nowe finansowanie w ramach  

ej nowej perspektywy unijnej już z nowym partnerem bezpośrednio z Ukrainy. Dlatego  

też proszę Państwa, o, że tak powiem ratyfikowanie tej naszej umowy można powiedzieć 
międzynarodowej i wyrażenie zgody na podpisanie tej umowy o partnerstwie między Ostrołęką 
a Sokalem. 

Sekretarz Miasta Aneta Gutowska-Grucelska: Przepraszam najmocniej, ale w załączniku  

do tej uchwały w treści umowy wkradł się błąd, w artykule 5 ustęp 4 zdublował się i brzmi tak 

samo jak ustęp 3, artykuł 5 będzie się kończył na trzech ustępach, bo czwórka jest identyczna 

jak trójka. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk: Panie Mecenasie, rozumiem, że to jest 

redakcyjna poprawka? 

Radca Prawny Janusz Kobyliński: Tak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Miastem 

Ostrołęka (Rzeczpospolita Polska) a Miastem Sokal na Ukrainie wraz z redakcyjną poprawką. 
Głosowanie: 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2042 wraz z autopoprawką. 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok wraz z autopoprawką. 
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Mariusz Popielarz: Prezydent Miasta 

przedstawił Radzie dwa projekty uchwał, projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2042 oraz w sprawie zmiany w 

uchwale budżetowej na 2022 rok. Projekty te zakładają zwiększenie planu dochodów 

budżetowych o kwotę 1.728.496,48 z czego jest jedna z pozycji dotyczy wpływu środków 

europejskich z Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji w kwocie 1.124.142,47, wpływu środków 

Europejskich z Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji w kwocie przeszło 298.000 dotyczy to 

środki zwiększają z tego tytułu planu wydatków w III Liceum Ogólnokształcącym, zwiększenia 
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planu dotacji celowej otrzymanej z Ministerstwa Edukacji Narodowej o kwotę 237.600 to 

środki zwiększające z tytułu planu wydatków w poradni psychologiczno pedagogicznej. 

Kolejna pozycja to zwiększenie planu dotacji celowej otrzymanej z PFRON o kwotę 
528.938,68, przebudowa i modernizacja parteru poradni psychologiczno-pedagogicznej, 

zwiększenie planu dotacji celowej otrzymanej z gminy miasta Grudziądz o kwotę 137.688 

złotych, są to wydatki na dwójkę dzieci pochodzących z Grudziądza. Dzieci te znajdują się w 

Placówce Pieczy Zastępczej Korczakówka. Ponadto kolejna pozycja to zwiększenie planu 

dochodów realizowanych przez Urząd Miasta Ostrołęki oraz jednostki budżetowe o przeszło 

401.000. Ponadto projekt ten zakłada zwiększenie planu dochodów na 2022 rok z tytułu 

wprowadzenia wolnych środków o kwotę przeszło 1.522.000  z czego 139.000 to wydatki 

bieżące obejmujące, może nie będę wymieniał, bo są to drobne kwoty, a także takie ważniejsze 

zadania to zadania inwestycyjne na kwotę 1.383.612 złotych to jest dofinansowanie zakupów 

inwestycyjnych dla Komendy Miejskiej Policji. Zakup w związku z dofinansowaniem zakupu 

samochodów oraz dyspozytora, łączna kwota 150.000, zakup elementów systemu 

monitorowania zanieczyszczeń powietrza na terenie miasta 1.153.612 złotych ponadto budowa 

nowej studni wraz z siecią wodociągową realizowanych na rodzinnych ogrodach działkowych 

Bemowo. Zadanie będzie w 50% dofinansowane ze środków województwa mazowieckiego w 

ramach mazowieckiego instrumentu aktywizacji działkowców i tu kwota 40.000. Ponadto 

remont budynku gospodarczego, sortowni i magazynu odpadów, rodzinne ogrody działkowe 

Czeczotka, na kwotę 40.000 również zadanie dofinansowane z budżetu województwa 

mazowieckiego. Ponadto projekt zakłada przesunięcia planu przychodów na kwotę 3.500.000 

oraz przesunięcia planu wydatków inwestycyjnych Urzędu Miasta polegających na 

zmniejszeniu wydatków na realizację zadań inwestycyjnych, wymiana nawierzchni chodnika 

przy ulicy Podchorążych o kwotę 10.000 złotych, zmniejszenie planu wydatków na realizację 
zadania inwestycyjnego budowa sieci wodociągowej i kanalizacji na terenie Ostrołęki o kwotę 
1.000.000 złotych, a także zmniejszenie planu wydatków na realizację zadania inwestycyjnego 

budowa oświetlenia na terenie miasta Ostrołęki o kwotę 430.000, przebudowa oświetlenia ulicy 

Generała Sikorskiego w Ostrołęce. Zadanie będzie dofinansowane ze środków województwa 

mazowieckiego oraz ostatnie zadanie inwestycyjne, gdzie są przesunięcia to zmniejszenie planu 

wydatków na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą przebudowa i modernizacja parteru 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej o kwotę 400.000 złotych. Komisja na swoim 

posiedzeniu rozpatrywała przedmiotowe projekty uchwał i w przypadku punktu 10 to jest 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2042 komisja przyjęła w pierwszym czytaniu 

ten projekt głosami 7 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się, a w przypadku 

punktu 11 to jest zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok również komisja przyjęła ten projekt 

głosami 7 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – otworzył dyskusję w tych punktach.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja bym może jednak poprosił Panią Skarbnik albo Pana Prezydenta 

o tą autopoprawkę, bo jednak o niej nie rozmawialiśmy na komisji, a ja mam takie dokładne 

pytanie. Chodzi mi o zadanie wymiana nawierzchni asfaltowych na terenie miasta Ostrołęki 

kwota 150.000 złotych zwiększająca te zadanie wynikające, jak jest napisane z wyłonienia 

oferty, już chyba na asfalt na Bohaterów Warszawy w Ostrołęce. Jakby Pan Prezydent jeszcze 

merytorycznie mógł powiedzieć, jaka kwota i kiedy rozpocznie się realizacja tego zadania i 

kiedy planowane zakończenie, bo jak wszyscy wiemy, ta obwodnica wymaga szybkiej 

naprawy.  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: To, jeżeli chodzi o samą autopoprawkę, to jak Państwo 

zauważyliście, mamy zwiększenie planu realizowanych przez urząd miasta oraz jednostki 

podległe urzędowi, to jest generalnie kwota 27.000, czyli z reguły przesunięcia z tytułu 

dofinansowania zewnętrznego, ale przesunięcia dochodów w szkołach, także mamy 

zwiększenie planu na 2020 rok o 640.000  z tytułu wprowadzenia wolnych środków i to jest 

kilka zadań inwestycyjnych. Jeżeli chodzi o wymianę nawierzchni asfaltowych na terenie 
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Miasta to jest zwiększenie o 150.000 złotych, taki wniosek wpłynął ode mnie, szacowaliśmy, że 

nasza oferta na 1.400.000 może nie wystarczyć czy też nasze szacunki na wykonanie remontu 

nawierzchni ulicy Bohaterów Warszawy. Składałem wniosek na autopoprawkę na dziś dzień 
wiemy już, że nastąpiło otwarcie oferty, najniższa oferta pierwsza była firmy Polski Asfalt 

1.500.000 coś tam chyba osiemdziesiąt czy dziewięćdziesiąt cztery czyli 150.000 dodatkowe 

nam wystarczy. Druga oferta była Unibep Ostrołęka, 1.800.000 coś, 300 tysięcy ponad więcej, 

więc chcielibyśmy to rozstrzygnąć i podpisać tą umowę i w związku z tym wtedy będziemy 

mogli wykonać, mam nadzieję, że porządnie Panie Przewodniczący, bo szybko to już mieliśmy 

na obwodnicy, a teraz byśmy zrobili dobrze, tak, żeby było na lata. No i myślę, że te 

zwiększenie tej kwoty pozwoli nam na podpisanie tej umowy. Wykonawca się nie wycofa, bo 

już składa w tej obecnej sytuacji, więc wie, liczy się z tym, że z wojną na Ukrainie i z całym 

tym kryzysem nie tak, że to jest jakiś tam przetarg sprzed dłuższego okresu czasu. No 

kończymy te procedury, no i chcielibyśmy w jak najbliższym czasie myślę maksymalnie 

miesiąca, bo to jest ten okres, kiedy musimy wezwać do usunięcia dokumentów, później 

podpisać umowę i później przekazać plac budowy w terminie dziesięciu dni, więc w przeciągu 

miesiąca powinno nam się to udać na koniec czerwca przekazać plan budowy, to jest ta sama 

firma, która wykonuje również przebudowę ronda na Zbawiciela Świata przy OBI, więc też tak 

zakładaliśmy, że Unibep robi nam Goworowską czy kończy już Goworowską tak można 

powiedzieć, kończy malować kawałek Goworowskiej to tak może było dokładnie. Natomiast 

Polski Asfalt robi rondo Zbawiciela i też nie ukrywam, że po cichu liczyliśmy, że któraś z tych 

dwóch firm, która już wykonuje prace asfaltowe weźmie też u nas obwodnicę. Udało się i 

myślę, że jeżeli będą to jest kwestia przebudowy tego skrzyżowania dodatkowo ten lewoskręt 
wymiany całej tej organizacji ruchu, która wiem, że jest bardzo problemowa no, ale tam ten 

lewoskręt Sikorskiego z rana to jak myślę, że Pan Przewodniczący też wie jeździ, widzi to to 

też była taka duża zmiana, którą chcieliśmy od razu przy remoncie zrobić. I byśmy to podpisali 

do końca wakacji, myślę, że realne jest wykonane, no tak jak przy rondzie Zbawiciela Świata. 

Ja powiedziałem wykonawcy, który chciał przeciągnąć do listopada, ja powiedziałem, ja nie 

widzę opcji, żeby tam we wrześniu to jakieś masy lano no nie, będziemy pilnować czerwiec 

lipiec, sierpień, żeby to było teraz wykonane, żeby z początkiem roku już ten rok był w miarę 
powiedzmy przejezdny w mieście. Druga kwestia to jest 180.000 dostawa i montaż wiat 

przystankowych. Stare wiaty kupowaliśmy po około 36.000 złotych te, które mieliśmy z 

dofinansowania na ten rok planowaliśmy pozyskanie kolejnych tam 11 wiat takich, które już 
musimy po prostu wymienić, liczyliśmy 42, no realne ceny wyszły 50.000 za wiatę, sami 

Państwo wiecie, wzrost cen produkcji tworzywa, energia wszystko no, więc te 180.000 

wystarczy nam dodatkowej dziesięć tam jedenaście przystanków do tego mamy jeszcze 

zwiększenie wydatków o kwotę 300.000 to jest budowa sieci wodociągowej i kanalizacji na 

terenie miasta. Jak Państwo wiecie mamy już w tej chwili jednego oferenta w drugim już 
postępowaniu notabene, bo pierwszy tak nie bardzo wyszło postępowanie, oferent się wycofał u 

nas formalnie na sam koniec natomiast w drugim postępowaniu mamy wykonawcę na sieć 
wodociągową i sanitarną na Emigrantów, co zresztą w tej pierwszej poprawce finansowej ten 

milion wykładamy do oddzielnego zadania, natomiast te 300.000 złotych chcemy przeznaczyć 
na projektowanie dodatkowych odcinków sieci w tym roku w tych fragmentach, o których 

pisali nam mieszkańcy, mamy temu gdzieś w okolicę stacji tam chyba Odległa jakoś tak to było 

i jeszcze parę takich mamy odcinków, o którym mieszkańcy naprawdę trzy lata, co dwa 

miesiące i teraz jak już mamy wypracowane te procedury  z OPWiK to wiemy, że puszczamy 

Emigrantów, będziemy realizować Emigrantów, natomiast te 300.000 to jest zapisane w tym 

roku po to, żeby pójść postępowanie do końca czerwca mamy nadzieję a same projekty 

wykonać do końca lutego wtedy w przyszłym roku będziemy mogli kolejne sieci już 
powiedzmy tak z początkiem roku zlecać przetargowo, a nie znowu tam ciągnąć do maja czy do 

czerwca, więc to po to te 300.000. 10.000 to technicznie zwiększenie 45.000 na plażę miejską 
tam też zwiększamy w zakresie dodatkowych prac inwestycyjnych. MZOSTiIT, który przejął 
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administrowanie, chciałby tam dokonać pewnego rodzaju tych modernizacji niezbędnych bym 

powiedział, wymienić na placu zabaw, otworzyć drogę, dokupić znaki, wyposażyć samą plażę 
w deskę ratowniczą, wiem, że chcą też kupić nagłośnienie, żeby było tam na miejscu już takie 

do tego używane. 10.000 to jest Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie to jest przesunięcie czysto 

też techniczne, przesunięcie środków z samych małpek na zwiększenie wydatkowania. To 

wszystko w zakresie tej autopoprawki. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2022 – 2042 wraz z autopoprawką, 
Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok wraz z autopoprawką, 
Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta.  

 

11a. Rozpatrzenie skargi Pani B.J. z dnia 29 grudnia 2021 roku, 8 kwietnia 2022 roku 

oraz z dnia 9 maja 2022 roku.  
Sprawozdawca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Łuba: Sprawa dotyczy dwóch 

skarg. Zaczniemy od skargi Pani B. J. z 29 grudnia 2021 roku wraz z pismem z dnia 9 maja 

2022 roku. W dniu 3 stycznia 2022 roku do Rady Miasta Ostrołęki wpłynęła skarga Pani B. J. 

na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Ostrołęce i byłego 

Prezydenta Miasta Ostrołęki. Rada Miasta Ostrołęki po zapoznaniu się z wyżej wymienioną 
skargą na sesji w dniu 1 marca 2022 roku stwierdziła, iż kwestie w niej poruszane nie należą do 

kompetencji rady i postanowiła przekazać ją do Prokuratury Rejonowej w Ostrołęce. 

Prokuratura Rejonowa po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego pismem z dnia 27 

kwietnia 2022 roku odesłała pismo Pani B. J. stwierdzając, iż stanowi ono skargę 
administracyjną. Mając na uwadze zgłoszone zarzuty skarżącej oraz stanowisko Prokuratury 

Rejonowej w Ostrołęce Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdza, co następuje. Stosownie 

do artykułu 229 punkt 3 kodeksu postępowania administracyjnego, jeżeli przepisy szczególne 

nie określają innych organów właściwych do rozpatrzenia skarg organem właściwym do 

rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta i Kierownika jednostki organizacyjnej miasta jest 

Rada Gminy. W kwestii zarzutów dotyczących byłego Prezydenta Miasta wskazuje się, iż w 

świetle przepisów artykułu 229 KPA skarga na działalność byłego Prezydenta Miasta skarżącej 

nie służy. W kwestii zarzutów dotyczących działań korupcyjnych Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie stwierdza się, że Rada Miasta nie jest organem właściwym do ich 

rozpatrzenia. Trudno również komisji odnieść się do obraźliwych i agresywnych i pełnych 

wulgaryzmów komentarzy skarżącej skierowanych wobec Dyrektora MOPR i byłego 

Prezydenta Miasta. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji z ubolewaniem zauważa, że skarżąca 

po raz kolejny w piśmie z 9 maja 2022 roku formułuje podobnej treści zarzuty insynuacje, które 

nie mają odzwierciedlenia w rzeczywistości. Obraźliwe określenia godzą w dobre imię innych 

osób w tym Dyrektora MOPR. Oczywiście mając na uwadze przedłożone fakty, Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji przygotowała projekt uchwały w formie rozpatrzenia skargi, uznając ją 
jednocześnie za bezzasadną i na swoim posiedzeniu w dniu 24 maja bieżącego roku podjęła 

inicjatywę uchwałodawczą w sprawie rozpatrzenia skargi głosami 5 za przy braku przeciwnych 
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i wstrzymujących się. Natomiast, jeżeli chodzi o rozpatrzenie skargi Pani B. J. z dnia 8 kwietnia 

2022 roku tutaj Komisja na posiedzeniu 24 maja bieżącego roku zapoznała się ze skargą Pani B. 

J., która wpłynęła 12 kwietnia 2022 roku do Rady Miasta Ostrołęki. Skarga Pani B.J. 

sprowadza się do zarzutu wydania przez Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w 

Ostrołęce wadliwych decyzji administracyjnych. Artykuł 235 paragraf pierwszy KPA stanowi, 

że skargę w sprawie, w której wydano decyzję ostateczną uważa się zażalenie od jej treści na 

żądanie wznowienia postępowania, stwierdzenia nieważności decyzji albo jej uchylenia lub 

zmiany, które może być uwzględnione. Stosownie z przytoczonym artykułem 235 paragraf 1 

KPA Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rekomenduje Wysokiej Radzie przekazanie skargi do 

organu właściwego to jest do Samorządowego Kolegium Odwoławczego. Komisja 

zdecydowała o takim stanowisku głosowaniem głosami 5 za przy braku przeciwnych i 

wstrzymujących się. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Głosów w dyskusji nie było.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia skargi Pani B.J, która będzie stanowiła 

odpowiedź na skargę z dnia 29 grudnia 2022 roku i z dnia 9 maja 2022 dwa roku o treści, którą 
przedłożyła Komisja.  

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Uchwała została podjęta.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie przekazanie 

skargi stosownie do artykułu 235 paragraf 1 KPA skargę Pani B.J, która wpłynęła do Rady 

Miasta w dniu 12 kwietnia do organu właściwego, to jest do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego.  

Głosowanie 

Za – 20 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Postanowiliśmy przekazać skargę, która wpłynęła do Rady Miasta 12  kwietnia 2022 roku do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego.  

 

12. Rozpatrzenie informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Ostrołęce na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego miasta Ostrołęki za rok 2021. 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Parzychowski: 
Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotową 
informację głosami 5 za przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie informację 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Ostrołęce na temat stanu bezpieczeństwa 

sanitarnego miasta Ostrołęki za rok 2021. 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Informacja została przyjęta.  
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13. Rozpatrzenie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla gminy miasta 

Ostrołęki. 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Parzychowski: 
Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie zaopiniowała przedmiotową ocenę 
głosami 6 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie ocenę zasobów 

pomocy społecznej za rok 2021 dla gminy miasta Ostrołęki. 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Ocena została przyjęta.  

 

14. Rozpatrzenie sprawozdania Prezydenta Miasta Ostrołęki z realizacji programu 

współpracy miasta Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 

2021. 
Sprawozdawca Komisji Sportu i Turystyki Adam Kurpiewski: W obszarze współpracy, w 

których organizowano otwarte konkursy ofert w 2021 roku wspieranie i upowszechnianie 

kultury fizycznej i sportu złożono w konkursie ofert 96, podpisano umów, 77 bo tyle spełniało 

wymogi formalne na kwotę 1.439.000 złotych. Również zostały przez Pana Prezydenta 

przyznane stypendia sportowe, łącznie ich było 37 w 2021 roku na kwotę 104.400 złotych. Na 

Komisji Sportu pozytywnie rozpatrzono przedmiotowe sprawozdanie głosami 7 za przeciwnych 

i wstrzymujących nie było. 

Sprawozdawca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Wojciech Parzychowski: 
Komisja Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowe 

sprawozdanie głosami 6 za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Sprawozdawca Komisji Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Promocji Mariusz 
Mierzejewski: Na Komisji Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Promocji miasta zostało 

rozpatrzone sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji programu współpracy miasta 

Ostrołęki z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 o 

działalności pożytku publicznego. Ja tylko chciałem przypomnieć, że od około podejrzewam 8 

– 10 lat gminy mają obowiązek przedstawienia takich sprawozdań, znaczy władze wykonawcze 

mają gminom, czyli władzom uchwałodawczym przedstawienia takich sprawozdań i idąc za 

tym tokiem to już jest kolejny rok, kiedy takie sprawozdanie jest przedstawiane. Komisja 6 

głosami za przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się przyjęła przedmiotowe 

sprawozdanie.   

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie sprawozdanie 

Prezydenta Miasta Ostrołęki z realizacji programu współpracy miasta Ostrołęki z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie za rok 2021. 

Głosowanie 

Za – 18 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 
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15. Rozpatrzenie sprawozdania Straży Miejskiej Ostrołęki z zakresu realizacji zadań 

ustawowych za 2021 rok.  

Sprawozdawca Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców Paweł 
Niewiadomski: Do jednych z zadań statutowych Komisji Prawa jest właśnie kwestia analizy 

takiego sprawozdania Straży Miejskiej. W dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji mieliśmy 

gościa Pana Komendanta Ryszarda Kowalewskiego, który przedstawił nam to sprawozdanie, ja 

tylko tak pokrótce. W ubiegłym roku Straż Miejska miała dość bardzo dużo roboty 

kolokwialnie rzecz ujmując. Ponad 3.500 interwencji przeprowadzonych na terenie naszego 

miasta, ale również współpracowała, czy też działała na wielu polach, jeżeli chodzi o sferę 
funkcjonowania naszego miasta, niewątpliwie jednym takim obszarem jest kwestia COVID i 

zabezpieczenia różnego rodzaju tutaj imprez, czy też wydarzeń i kontroli. Niewątpliwie drugi 

element to kontrole, jakości powietrza, tutaj też Straż Miejska w tym zakresie ma prerogatywy i 

też dokonywała działań. Również ochrona imprez i uroczystości oraz innych wydarzeń w 

naszym mieście, współpraca oczywiście profilaktyczna, jak również edukacyjna z placówkami 

oświatowymi, czy też współpraca z innymi służbami w tym Policją, tutaj też wspólnie ponad 

320 patroli, więc ubiegły rok niewątpliwie był rokiem wzmożonej pracy Straży Miejskiej. Jeżeli 

chodzi o komisję, komisja w dniu wczorajszym pozytywnie rozpatrzyła sprawozdanie Straży 

Miejskiej Ostrołęki z zakresu realizacji zadań ustawowych za 2021 rok i wnioskuje do Rady 

Miasta Ostrołęki o jego przyjęcie głosami 7 za przy braku głosów przeciwnych i 

wstrzymujących. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radny Jan Rzewnicki: Chciałbym spytać Pana Komendanta odnośnie kwestii związanej z 

monitoringiem, a interesuje mnie monitoring na Osiedlu Kwiatowym przy placu zabaw. W 

tamtym miejscu jest zainstalowany monitoring i nie wiem czy on funkcjonuje właściwie. 

Chodzi o kwestię związaną z tym, że ten plac zabaw w tej chwili jest w takim dosyć opłakanym 

stanie. Jest okres, gdzie jest coraz cieplej, rodzice z dziećmi chciałyby na tym placu spędzać 
wolny czas, dlatego też chciałem spytać, bo mieszkańcy rozmawiają ze mną, że czasami 

przyczyną tego złego stanu placu jest to, że prawdopodobnie ktoś to być może dewastuje i 

chciałbym Pana Komendanta spytać czy w tej kwestii były jakieś zgłoszenia, co do takiej 

dewastacji. Czy ten monitoring funkcjonuje właściwie? No, bo chciałbym też tutaj wybiec 

może do następnego punktu sprawozdania, gdzie mamy i tutaj takie pytanie jak Pan 

Przewodniczący pozwoli, Pan Prezydent mamy zapisane w działaniach inwestycyjnych kwotę 
9.840 złotych na opracowanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej właśnie przebudowy 

tego placu zabaw, i chciałbym Pana Prezydenta spytać czy uda się coś do wakacji, czy w 

najbliższym czasie z tych środków przeznaczyć, a jak przeznaczymy te środki to czy właśnie za 

jakiś czas nie okaże się, że znowu ten plac zostanie zdewastowany. Także jakbym mógł 

poprosić o taką informację.  
Komendant Straży Miejskiej Ryszard Kowalewski: Jeśli chodzi o monitoring na osiedlu 

Kwiatowym, jest on w trakcie zmian, są z tego, co wiem, nowe kamery będą. Strażnicy 

obsługują ten monitoring w godzinach pracy, po godzinach pracy jest on w dyspozycji Policji. 

Na dzień dzisiejszy do dnia dzisiejszego nie było jakichś zgłoszeń odnośnie dewastacji czy 

jakiś tam uszkodzeń. Jeśli takowe się pojawią, strażnicy będą reagować w godzinach pracy, a 

jeśli będzie to poza godzinami również Policja ma do dyspozycji podgląd. Myślę, że w tym 

temacie będziemy podejmować działania zdecydowane.  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jeżeli chodzi Panie Radny o sam plac zabaw, to wiem, że 

jest tam problem. Ten plac zabaw tak samo jak plac zabaw na centrum, który złożyliśmy w 

projekcie budżetu było widać, że nie dociągnie w zakresie tej dokumentacji, która jest tam 

przygotowywana chcemy na pewno wymienić nawierzchnię, która tam jest, bo ona wymaga 

pilnej naprawy tak jak ta na Centrum, ale myślę, że do wakacji to tego na pewno nikt nie zrobi, 

tam kosztorys zostanie zrobiony na wymianę nawierzchni, a później będziemy musieli 

przeprowadzić postępowanie, no będzie to pewnie grubo ponad oba place, myślę, że ze 200-300 
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tysięcy złotych, więc jakbyśmy to zlecili, może do końca wakacji się uda zrobić naprawę tego 

placu, no a jak będziemy mieć nawierzchnię, to też powiedziałem, żebyśmy od razu przyjrzeć 
się zabawką, ogrodzeniu, więc kompleksowo tak jak inne place, więc domyśla się Pan Radny, 

że to nie tak, tylko, że my tam wpadniemy to trzeba zrobić to kompleksowo, tak już wejdziemy, 

zrobimy porządnie. Jeżeli chodzi o sam porządek na placu zabaw, do nas docierały głosy o tym, 

że tam powiedzmy spotykają się jacyś, mieszkańcy, czy osoby i one te niszczą. Wiem, że jest 

problem z jednym z sąsiadów, który regularnie urządza bym powiedział grilla obok i nawet 

komunikuje osobom przebywającym na placu, że zaczyna grilla i będzie głośno i wulgarnie, 

więc ten temat musimy najpierw rozwiązać, ale skoro taki odważny człowiek się znalazł, to 

myślę, że będziemy z nim rozmawiać w jakiś sposób, żeby może jak robi grilla to nie tak, żeby 

całe osiedle słyszało, że on ma grilla u siebie. To jest ta kwestia, natomiast, jeżeli chodzi o sam 

monitoring, to od początku roku, czy tam powiedzmy od początku wiosny MZOS-TiIT przejął 
odpowiedzialność, tak z Orlikami przejął odpowiedzialność za place zabaw i MZOS-TiIT 

odpowiada za wszystko, za strzyżenie zieleni, naprawę zabawek i tak dalej. Więc gdy Państwo 

mieli jakieś bieżące wnioski związane z naprawami placu zabaw to trzeba do Dyrektora 

Dobkowskiego na komórkę dzwonić i wtedy ja mam spokojnie, a on wie, że musi tak zrobić, 
żeby nikt nie dzwonił. I że tak powiem, wdrożono pewne procedury, które to rozwiązują, a 

jeżeli chodzi o monitoring, to mamy świadomość jak on funkcjonuje w mieście, to jest tak, że 

większość naszego monitoringu jest powiedzmy cyfrowa, ale kamery są analogowe, tych kamer 

zostało nam istniejących koło sześćdziesięciu. Z tego, co wiem, Pan Komendant razem z 

Dyrektorem Wydziału Informatyki Krzysztofem Łępickim i wspólnie z Policją już ustaliśmy, 

mam wybraną wstępnie koncepcję budowy u nas monitoringu do końca czerwca byśmy chcieli 

zorganizować postępowania albo wymianę całej centrali tego punktu wizyjnego straży miasta 

miejskiej i wtedy, gdyby to się udało zrobić, myślę, a że się uda, to też chcemy wymienić 
kamery w mieście. Z kamerami jest łatwiej w tej chwili myślę, że to znaczy czas na tą 
wymianę, bo też tak jak na przykład na boisku w parku mamy kamerę, która transmituje dane 

GPS-em czy tam gdzie GSM-em prawda, więc nie musimy prowadzić kabla jest podłączona do 

sieci. Problem jest u nas na centrali, prawda, że te komputery, które ma Straż Miejska i to było 

przestarzałe, więc jak wymienimy środek to myślę, że na jesieni zrealizujemy też postępowanie, 

ja będę Państwa prosił o zakup, nie wiem tam mamy siedemnaście placu zabaw to powiedzmy z 

dziesięciu, dwunastu, może siedemnastu kompletów kamer to będzie dziesięć tysięcy taki 

komplet kosztuje i wtedy już na przyszły rok będziemy mogli powiedzieć, że wszystkie place są 
stricte monitorowane, będą pod nadzorem i to będzie tam też ta nowość, o której ja mówiłem, 

że chciałbym, żeby był głośnik, żeby strażnicy nie musieli jechać i mogli komunikować 
osobom znajdującym się na placu, nie wiem czy odsłuch załatwimy w druga stronę, to już 
byłoby idealnie wtedy tak, bo wiecie, że to jest problem czasem coś się dzieje, to zanim telefon 

do straży, patrol dojedzie, to już nikogo nie ma, a to myślę, że byłoby dużo wygodniejsze, 

widziałem to w kilku miastach i to naprawdę kwestia edukacyjna jest szybko rozwiązywana, że 

Panowie albo tam spokój, albo za 15 minut mandaciki wszyscy i momentalnie jest to tak, że tak 

powiem temat załatwiony. Także Panie Radny, pracujemy nad tym placem, tak jak mówimy u 

Pana myślę, że kwestia nie wiem do 10 czerwca to ja powinienem dostać już wstępny zarys, co 

zrobić, które zabawki mogą zostać, bo ten raport też MZOS-TiIT przygotowywał i też złożył go 

już chyba do mnie, więc tu jak będziemy mieć taką analizę to zdecydujemy tak, czy podłoże na 

pewno, czy zabawki, które zostawiamy jak nie to od razu policzyć, które trzeba dołożyć, 
wymienić i zrobić porządne ogrodzenie i będzie działać.  
Radny Jan Rzewnicki: Dziękuję Panu Komendantowi i Panu Prezydentowi za odpowiedź. 
Dlatego korzystając z okazji, to chciałbym jeszcze poprosić Pana Komendanta, bo z tego, co 

mieszkańcy właśnie mówili, to często te zabawy tych młodszych, czy też starszych 

użytkowników tego placu odbywają się właśnie w godzinach, kiedy się zakończą zajęcia w 

szkole i tam właśnie są takie dzieci trochę większe niż powinny uczestniczyć w tych z tego, co 

słychać, bawić się tymi zabawkami. Dlatego jest prośba, żeby tam zwrócić baczniejszą uwagę 



16 

 

na ten plac, bo naprawdę coś tam się dzieje, takiego niepokojącego. Natomiast ja tutaj od Pana 

Prezydenta usłyszałem, żeby będzie kwestia wymiany tylko tej nawierzchni, natomiast już w tej 

chwili tam widzę, że zwisające są żarówki i nie ma kloszy w niektórych latarniach, dlatego to 

tak ze względów bezpieczeństwa, mam nawet zdjęcia tutaj z tego placu, to bym pokazał, w 

którym to jest miejscu, bo to już takie bardziej zagrożenie bieżące. 

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Panie Radny, jak najbardziej numer powszechnie dostępny, 

najlepiej to jest wysłać SMSa, chciałem o tym mówić w tej kwestii ogólnej, ale to wyślę Pan do 

mnie, pytanie czy to jest oświetlenie na placu zabaw, czy w oświetleniu drogowym, ale to, 

jeżeli tak to myślę, że ci z Państwa, którzy nie wiedzą, nie wysyłają na razie do mnie, bo też 
wiem, że w biurze planowania i zintegrowanego rozwoju Pani Marty Głosek jesteśmy po pełnej 

ewidencji źródeł światła u nas w mieście i też będziemy chcieli uruchomić może nie aplikację, 
ale stronę, albo podać bezpośrednio numer komórkowy, na który będziecie Państwo mogli 

wysyłać do Pana Marcina Szkudelskiego takie zgłoszenia, że całe miasto tam wyśle i po prostu 

Pan Marcin, który zajmuje się oświetleniem, to dostaje. Mieliśmy kiedyś taki system 

internetowy, ale nie każdy obsługuje maila, a jak będzie komórka, numer to nie ma problemu. 

Radny Grzegorz Gołaś: Ja chciałem oczywiście na koniec zabrać głos i oczywiście 

podziękować tu Panu Komendantowi, na jego ręce, złożyć podziękowania za ciężką pracę 
Straży Miejskiej. Proszę Państwa, ja z racji wykonywanego zawodu znam tą pracę od tego dołu 

i wiem jak to wygląda, proszę Państwa i wiem, że strażnicy miejscy w Ostrołęce wykonują 
dużą, ciężką pracę, której niestety nikt nie widzi i naszym zadaniem jest również tych 

strażników miejskich pochwalić, bo niestety to oni podejmują interwencję wobec osób 

bezdomnych, wobec osób, które zachowują się w sposób negatywny, a ich jest po prostu mało i 

nie mogą być wszędzie. Za to są między innymi krytykowani, że nie było ich tam, ale jeżeli nie 

byli na placu zabaw na ulicy Bursztynowej to, dlatego, że byli powiedzmy koło dworca na PKS 

w Ostrołęce i oni wykonywali tam ciężką pracę. Mówiliśmy to wczoraj na Komisji, że 

policjanci wykonują pracę razem ze Strażą Miejską, oczywiście zmiana przepisów 

wynikających z COVID spowodowała, że strażnicy miejscy zostali oddelegowani do 

wspólnych patroli z Policją. Jest to utrudnienie dla Komendanta choćby, ale ulepszenie dla 

mieszkańców miasta Ostrołęki. Strażnicy miejscy często podejmują interwencje wobec osób 

bezdomnych lub będących pod wpływem alkoholu, których trzeba gdzieś umieścić i po prostu, 

jeżeli mają patrol z Policją, to umieszczają w policyjnych pomieszczeniach dla osób 

zatrzymanych celem wytrzeźwienia i to jest dobre rozwiązanie. Mieszkańcy często skarżą się 
na osoby, które jakby przebywają w nieodpowiednich miejscach, zajmują wiaty przystankowe i 

tą ciężką pracę wykonuje Straż Miejska. Proszę Państwa, w ubiegłym roku również jak i w tym 

roku strażnicy miejscy dokonywali kontroli przestrzegania przepisów wynikających z 

kwarantanny. W pewnym szczycie epidemii w Ostrołęce było to prawie 2600 osób. Obejść 
tylko raz na 2 dni 1800 adresów możecie Państwo sobie wyobrazić, jaka to jest ciężka praca. 

Także chciałbym tu na ręce Pana Komendanta podziękować Straży Miejskiej za dobrą i ciężką 
pracę. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk: Ja ze swojej strony mogę powiedzieć 
też, że ta współpraca ze Strażą Miejską mi bardzo odpowiada. Reakcje są bardzo szybkie, 

strażników widać też na terenie osiedla Centrum, czyli takiego mojego oczka w głowie.  

Radny Adam Kurpiewski: Ja tu korzystając z okazji też oczywiście chciałem się przyłączyć 
do tych podziękowań i wyrażenia swojej pozytywnej opinii, której tak szczerze mówiąc 

najbardziej uważam, że świadczy o tym to, że nie ma żadnych na was skarg ostatnio, przez 

ostatni rok, czy dwa nie słyszę żadnej skargi na Straż Miejską, więc widocznie naprawdę 
prawidłowo wykonujecie swoją służbę, więc za to wam serdecznie dziękujemy i oby tak dalej.  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Ja przepraszam, ale nie mogę się powstrzymać od 

komentarza. Panie Radny, ja to widzę, jak Pan motywuje pracowników no, bo nikt się nie 

skarżył, to znaczy, że Pan dobrze pracuje, ja zawsze myślałem, że odwrotnie, że trzeba 

powiedzieć, że bardzo dobrze pracujecie i widać efekty, a nie, że nie było nikogo, kto narzekał, 
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ale to może jeszcze dojdziemy do tego momentu, że Pan Radny też pochwali za dobrą prace, a 

nie to, że żadnej skargi nie było. 

Radny Henryk Gut: Ja chciałem zauważyć takie zjawisko wokół szkół, wczoraj poruszałem to 

na Komisji Oświaty, że w czasie przerw różnych, czy to dłuższych są tak zwane palarnie, ja nie 

wiem, czy one są rzeczywiście legalne te palarnie wokół tych szkół, gdzieś tam, to pierwsze 

liceum i drugie między innymi gdzieś tam taka grupa tych młodych się zbiera i tam aż dym 

rzeczywiście leci, czy to jest zgodne z prawem czy nie, to zwracam tylko na to uwagę. Również 
koło Kupca tutaj, czyli koło, nie koło Feniksa naprzeciwko Zespołu nr 1 i tam chyba Halik też 
jest ta szkoła to też tam takie grupy są, nie wiem jak na Centrum tam nie przejeżdżałem. Nie 

wiem jak, to trzeba by zobaczyć, czy rzeczywiście mają prawo uczniowie do tego, żeby tam 

palić w miejscu publicznym, to są miejsca publiczne i teraz jak dzieci gdzieś tam się pojawiają, 
zobaczcie to, jakie to są obrazy. W sumie, czy rzeczywiście my propagujemy tutaj teraz taką 
postawę zgodną z naturą. To tak nie wiem czy to jest do Pana Komendanta? Pewnie tak, żeby 

zobaczyć no i tutaj do innych.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie sprawozdanie 

Straży Miejskiej Ostrołęki za okres realizacji zadań ustawowych za 2021 rok, 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

16. Przyjęcie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc 

kwiecień 2022 roku.  
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jak Państwo widzicie w tym sprawozdaniu już od jakiegoś 
czasu dokładamy też taki załącznik od MZOS-TiITu, który wskazuje, w jakich datach i gdzie 

była na przykład równane drogi gruntowe, naprawa oznakowania, czy gdzie były łatane 

pobudki w zakresie nawierzchni asfaltowej. W związku z tym ja mam prośbę do Państwa, tyle, 

że w sytuacji, kiedy macie jakieś różnego rodzaju sytuację, interwencję mieszkańców, żeby się 
tak jak Radny Rzewnicki, że prostu wysłali mi SMSy, nie trzeba pisać interpelacji czy coś, to 

trzeba wysłać po prostu SMSa, zrobić zdjęcie, MMSa, napisać gdzie to jest, róg, jakiej ulicy i 

której albo, w którym miejscu na drodze i my to będziemy dalej kierować do MZOS-TiITu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – poddał pod głosowanie informację 
Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc kwiecień 2022 roku, 

Głosowanie 

Za – 21 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

17. Oświadczenie radnych.  
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – zapytał czy ktoś z radnych chciałby coś 
oświadczyć. 
Radny Wojciech Parzychowski: Ja tylko chciałem w imieniu mieszkańców ulicy Księżycowej 

i w swoim podziękować Panu Prezydentowi za szczęśliwe doprowadzenie do finału budowy 

kanalizacji w tej ulicy.  

Radny Henryk Gut: Ja też pragnę oświadczyć, że co miesiąc 22 każdego miesiąca o godzinie 

18.00 w Parafii Zbawiciela Świata jest odprawiana Msza Święta w intencji samorządu, 

wszystkich pracowników, wszystkich Radnych, Pana Prezydenta i Ojczyzny, więc bardzo 

zapraszam. 
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Radny Jacek Łuba:  Ja chciałbym oświadczyć i wyrazić taką nadzieję, że niektórzy Radni 

zachowają się zgodnie ze swoim sumieniem kiedyś.  
 

18. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk: Niestety dla Państwa nie mam żadnych 

komunikatów przygotowanych. Prezydent podpowiada mi, żebyście się Państwo przygotowali 

w sprawach organizacyjnych na sesję zdalną w przyszły wtorek godz. 16.15. 

 

19. Zakończenie obrad LXII sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Stanisław Szatanek – zakończył obrady LXII sesji Rady 

Miasta Ostrołęki. 

Sesja trwała od godz. 10.00 – 12.30. 

 

Protokołowała: 
Ewelina Piechocka 

Grzegorz Ciecierski 
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Przewodniczący Rady Miasta 
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